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z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 23 maja 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 920 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych 
– skarbnik gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję ,która odbędzie się 25 maja 2007 r.  
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2007 roku  
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Protokół Nr 6/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji , komisja je przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie je 
zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr VIII/37/07 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia 
   w Barzkowicach  
Zastępca Wójta dodatkowo poinformował , Ŝe zmieni  się zapis w § 3 , bo naleŜności i 
zobowiązania przejmie Szkoła Podstawowa w Pęzinie , a nie gmina jak jest zapisane .  
Ponadto w § 6 naleŜy wykreślić część zapisu dotyczącego publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego .  
Przedstawiony projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr VIII/38/07 w sprawie ustalenia planu sieci sześcioletnich szkół  
  podstawowych oraz granic ich obwodów- komisja zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr VIII/39/07 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów  
   przedszkolnych w szkołach podstawowych – komisja zaopiniowała pozytywnie ,  
- projekt uchwały Nr VIII/40/07 w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony  
  środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok- komisja zaopiniowała pozytywnie , 
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- projekt uchwały Nr VIII/41/07 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII 
   /272/2006 Rady Gminy z dnia 26 maja 2006 r. w sprawie ustanowienia pomników  
   przyrody – komisja zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr VIII/42/07 w sprawie zobowiązań w zakresie podjęcia zadań 
remontowych o wartości przekraczającej kwotę ustaloną w budŜecie gminy . 
Radny Lutyński – zapytał się jakie są wyliczone  oszczędności , czego dokładnie dotyczy ta 
modernizacja i poprosił o przygotowanie takiej informacji  na piśmie , aby przedstawić ją 
na sesji przed głosowaniem tego projektu uchwały .  
Wójt Gminy – potwierdził ,Ŝe taka informacja zostanie przygotowana . 
Skarbnik Gminy dodatkowo poinformowała ,Ŝe traktujemy to jako wydatek bieŜący , a nie 
jako inwestycję , bo to nie jest majątek gminy , naleŜy uznać to jako remont   i aby wójt 
mógł podpisać umowę na wykonanie tego zadania musi być podjęta uchwała . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.4 
Skarbnik Gminy omówiła  informacje z wykonania budŜetu gminy za I-szy kwartał 2007 r.  
Członkowie komisji uwag i pytań nie zgłosili . 
Komisja  przyjęła następującą opinię do w/w tematu :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy Stargard 
Szczeciński za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału I roku 2007 . 
Ad.5 
W sprawach róŜnych dyskutowano o stanach technicznych  dróg m.in. mówiono o złym 
stanie   drogi gminnej do Witkowa , o drodze powiatowej w Małkocinie , radna z Krąpiela 
mówiła o tym ,iŜ ma być wykonany  dla bezpieczeństwa chodnik wzdłuŜ drogi 10 koło 
przystanku . 
Radny Lutyński – odnosząc się do trwającej  akcji zmiany firmy obsługującej wywóz 
nieczystości zgłosił swoje spostrzeŜenia  ,Ŝe nie powinna  odbywać się ta zmiana  bez  
zabezpieczenia   , obecnie wstawiane są pojemniki mniejsze i trzeba będzie częściej 
wywozić . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia  Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
 
Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Komisji 
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